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DAY1

新加坡 Singapore - 海⼝Haikou 

集合于新加坡樟宜机场，⻜往中国最南端的省城－海⼝⼜称“椰城”。⾸先，游览【澄迈永庆寺】寺院中遍

植与佛学相关联的五树（菩提、⻉叶棕、糖棕、⼤⻘和槟榔）、六花（鸡蛋花、⽂殊兰、荷花、⻩缅贵、

⻩姜花和地涌⾦莲）等植物发扬佛教之爱国爱教、利国利⺠的传统。下午前往【儋州海花岛】⻛情饮⻝

街，晚上欣赏激光秀，当晚⼊住海花岛酒店。 (20:00和 21:30 晚上有激光表演10分钟,是天⽓情况⽽议**) 

Assemble at Singapore Changi Airport and fly to the southernmost provincial capital of China - 

Haikou, also known as "Coconut City”. Visit Chengmai Yongqing Temple, where various plants 

associated with Buddhism, such as the Bodhi tree, coconut palm, sugar palm, big blue palm, and 

betel nut palm, are planted, symbolizing the patriotic and religious traditions of Buddhism. In the 

afternoon, head to Dandzhou Haihua Island's Food Street, which offers a variety of more than ten 

specialties. In the evening, enjoy a laser show. Check into the hotel for the night. （ Laser shows 

are available at 20:00 and 21:30 for a duration of 10 minutes, subject to weather permitted**)

( LUNCH午餐 / DINNER晚餐)

6 Breakfast早餐/5 Lunch午餐/4 Dinners晚餐

 -Remark-

•南⼭佛教⽂苑 -  南海观⾳  

Nanshan Buddhism Culture Park - 

South China Sea Guanyin Statue 

•儋州海花岛 Ocean Flower Island 

•花梨⾕景区 Huali Valley 

•亚⻰湾热带天堂 Yalongwan Tropical 

•三亚红⾊娘⼦军演艺  Sanya Red 

Detachment of Women Performing Arts 

•槟榔⾕  Binglang Valley 

•商业步⾏街 - 海秀路  

Commercial Street - Haixiu Road

• 儋州欧堡酒店5* 或同级 

• 三亚南⼭迎宾馆5*或同级 

• 三亚4*柏悦或同级 

• 海⼝4*奥克斯罗或同级

餐⻝ MEAL ： 
海南四⼤名菜 Hainan's Four Famous Dishes 
海南⼈农家宴（簸箕） Hainanese Farm Feast 

南⼭纯⼿⼯素斋 Nanshan Pure Handmade    
Vegetarian Cuisine 

海南吉祥⼤煎堆Hainan Auspicious Fried 

必须参加当地项⽬ 
COMPULSORY TOUR  

   亚⻰湾玫瑰⾕ + 亚⻰湾热带⾬林  
  三亚红⾊娘⼦军演艺 

  RMB 600  Per Person/位

中⽂导游与服务费： 
6D5N ：S$72/person ⼈



DAY2

儋州Danzhou-三亚Sanya

早餐后，前往参观【海花岛⻛情街】涵盖明清、苏州、川⻄、岭南、东南亚、德国格林、

⽇本京都、法国等。荟萃⼋⼤主题餐饮盛会。续程，前往参观海南花梨⽊产地4A级旅游景

区【花梨⾕(含电瓶⻋)】。接下来前往三亚，⼀个梦想中的度假天堂。今晚，⼊住南⼭迎宾

馆或三亚市酒店**。 

After breakfast, visit various attractions on Haihua Island Style Street that 

encompass different themes such as Ming and Qing dynasties, Suzhou, western 

Sichuan, Lingnan, Southeast Asia, German Grimm, Japanese Kyoto, and France. 

Experience the eight major themed dining events. Then, visit Hainan Huali Wood 

Production Base, a 4A-level tourist scenic area known as "Huali Valley" (including 

electric car ride). Next, proceed to Sanya, the dream vacation paradise. Check into 

Nanshan Yingbin Hotel or a hotel in Sanya**.

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐)

DAY3

三亚Sanya

早餐后，参观聚集天地灵⽓的佛教胜地—【南⼭佛教⽂苑】南⼭以“寿⽐南⼭”⽽得名，欣赏

世界第⼀雕塑 — 108⽶海上观⾳【南⼭海上观⾳】。午餐在南⼭享⽤斋菜素宴。续程，前往

参观聚集天地灵⽓道教圣地⼀【⼤⼩洞天】。晚上观看“三亚红⾊娘⼦军演艺”表演精彩绝

伦。结束后⼊住酒店。 

After breakfast, visit the Buddhist resort that gathers the spiritual energy of heaven 

and earth - Nanshan Buddhist Garden. Nanshan is named after "Shoubi Nanshan" 

and admire the world's first sculpture - the 108 meter  "Nanshan Guanyin" of the 

South Sea. Lunch in Nanshan and enjoy the Buddhist Food feast. Continue to visit the 

Taoist "Big and Small Caves". Tonight, enjoy the performance of the “Sanya Red 

Detachment of Women” in the evening is excellent. After that, check in the hotel.

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐)

DAY4

三亚Sanya

早餐后，游览【热带天堂森林公园】含往返电瓶⻋+玻璃栈道+过江⻰索桥：4A景区可俯视亚

⻰湾全景世界罕有的海岸型热带⾬林，伴⼭⾯海怀抱亚⻰湾，感受城市⽆法想象的天然野

趣。乘观光⻋直奔⼭顶，远观美丽的亚⻰湾和南中国海，近瞰电影《⾮诚勿扰II》的⽊屋别墅

群，重温舒淇和葛优的浪漫爱情之地。下午参观【亚⻰湾玫瑰⾕(含电瓶⻋)】感受玫瑰花海、

浪漫婚庆、七彩游乐、精油养⽣、国际⻛情等游览主题，品读浪漫休闲、感悟美丽⼈⽣。 

After breakfast, visit the Tropical Paradise Forest Park. This 4A-level scenic area 

offers a panoramic view of Yalong Bay, a rare coastal tropical rainforest that 

embraces the bay, providing a natural charm that cannot be found in the city. Take a 

sightseeing car to the mountaintop to enjoy the beautiful view of Yalong Bay and the 

South China Sea. You will also have a close-up view of the villa complex featured in 

the movie "If You Are the One II," where the romantic love story of Shu Qi and Ge You 

took place. In the afternoon, visit the Yalong Bay Rose Valley, where you can 

experience the theme of rose gardens, romantic weddings, colorful amusement, 

essential oil wellness, and international styles, appreciating the beauty of a romantic 

and leisurely life. Afterward, check into the hotel.

(Breakfast早餐/Lunch午餐/Dinner晚餐)



Important Important Note: The sequence of itineraries, meals, museums, and hotel arrangements are subjected to final adjustments of the local ground operator and flight arrangement. All group 

tours except for tours to China, Hong Kong & Macau, Japan, Korea & Taiwan are conducted in English, unless stated otherwise.  

重要提示：机票、⾏程、⽤餐、博物馆和酒店安排的顺序以当地地⾯运营商的最终调整为准。除中国、⾹港和澳⻔、⽇本、韩国和台湾外，所有团体旅游均以英语进⾏，除⾮另有说明。 

DAY5

三亚Sanya-海⼝Haikou

早餐后，参观【槟榔⾕】。海南槟榔⾕黎苗⽂化旅游区创建于1998年，地处北

纬18°位于保亭县与三亚市交界的⽢什岭⾃然保护区境内。槟榔⾕最初是⼀个黎

族⼭寨，经过这⼗年发展已经成为海南岛最⼤的⼀个展示海南原著⺠⺠族⻛情

的地⽅。中餐后，返回海⼝由导游带领您卡拉OK或逛海⼝的街尽情淘⾃⼰喜欢

的东⻄，且价格实惠【上帮百汇城】，【⼥⼈街】让我们团友享受⾃由⾼歌的

乐趣。 

After breakfast, visit Binlang Valley (including entrance ticket). Enjoy 

lunch and return to Haikou. Your guide will take you to karaoke or explore 

the streets of Haikou, where you can shop for things, you like at 

affordable prices at the "Shangbang Baihui City" and "Women's Street." 

(Breakfast早餐/Lunch午餐)

DAY6

海⼝Haikou-新加坡Singapore

早餐后，⾃由活动，直到前往机场，途经琼州⼤桥，桥下流淌着海

南的第⼀⻓河南渡江，⽔⾯宽阔壮观，望您已渡过⼀个⾮同凡响的欢

乐假期，并盼望能再次与您畅游下⼀个旅游圣地！ 

After breakfast, move freely until you head to the airport, 

passing through the Qiongzhou Bridge, where Hainan's longest 

river, Nandu River, flows. The water surface is vast and 

spectacular. We hope you have had an extraordinary happy 

holiday and hope to explore the next tourist destination with 

you again!

(Breakfast早餐)


